
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ
      Έδρα: Ελεούσα
     Αρ.Αποφ.: 200/2014

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
  Από  το  Πρακτικό  Αρ.  7/23-07-2014 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  Ενημέρωση  σχετικά  με  την  πορεία 
λειτουργίας  του  Τ.Ο.Ε.Β.  Κρύας  Λαψίστας, 
ύστερα από το υπ’ αριθ. 474/44579/26-5-2014 
έγγραφο  του  Υπουργείου  Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων και λήψη σχετικής 
απόφασης.

  Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου  που  βρίσκεται  στο  παλαιό  Δημοτικό  Κατάστημα  επί  της  οδού 
Λασκαρίνας  3α , σήμερα  στις  23  του  μήνα  Ιουλίου  του  έτους  2014,  ημέρα  της 
εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 20.00 συνήλθε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 65 
του Ν. 3852/2010, σε δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ζίτσας, 
ύστερα από την αριθμ. 14422/18-07-2014 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δ.Σ.,  η οποία δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και 
στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στον κ. 
Δήμαρχο,  στους  κ.κ.  Δημοτικούς  Συμβούλους,  στον  Πρόεδρο  της  Δημοτικής 
Κοινότητας  Ελεούσας  και  στους  Προέδρους  ή  εκπροσώπους  των  Τοπικών 
Κοινοτήτων σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, για συζήτηση και  λήψη 
σχετικών αποφάσεων.
  Η  πρόσκληση επίσης  κοινοποιήθηκε  ή  γνωστοποιήθηκε  στους  Προέδρους των 
Τοπικών  Συμβουλίων  Νέων  των  Δημοτικών  Ενοτήτων  Πασσαρώνος,  Εκάλης  και 
Μολοσσών. 
     Στην  συνεδρίαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  σε  σύνολο  είκοσι  επτά  (27) 
Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  κατά  την  έναρξη  της συνεδρίασης οι 
δέκα εννιά (19) και συγκεκριμένα οι: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ. 
1. Παππάς Παναγιώτης 
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3. Χανδόλιας Απόστολος
4. Γιαννόπουλος Κων/νος
5. Μαρκούλας Αθανάσιος
6. Κολιούσης Ευάγγελος
7. Γαρδίκος Βασίλειος
8. Πάικας Σπυρίδων
9. Γκαραλέας Δημήτριος 
10.Αλεξούδη-Γκαβρέση 

Παρασκευή
11.Στουγιάννος Νικόλαος
12.Παπαγγέλης Σπυρίδων

13.Βλέτσας Αθανάσιος
14.Μπούτσικος Νικόλαος
15.Κούργιας Φώτιος
16.Καραμπίνας Κων/νος
17.Τζίμας Δημήτριος
18.Αγόρος Κων/νος  
19.Μάντζιος Σπυρίδωνας

       Α Π Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.
1. Μπαλτά Σταυρούλα
2. Παπαδημητρίου Γεώργιος
3. Δήμος Δημήτριος
4. Κολιός Παναγιώτης
5. Βούζας Χρυσόστομος
6. Παππάς Μάνθος
7. Ράρρας Φώτιος
8. Σταλίκας Γεώργιος

                      οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα.
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  Η Δημοτική Σύμβουλος κα Μπαλτά Σταυρούλα και  ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. 
Δήμος Δημήτριος προσήλθαν στην συνεδρίαση κατά το στάδιο της ενημέρωσης. 
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Βλέτσας Αθανάσιος  δεν συμμετείχε στη συζήτηση και 
λήψη απόφασης για το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, λόγω κωλύματος, ενώ ο 
Πρόεδρος του Δ.Σ. κ. Παππάς Παναγιώτης δεν συμμετείχε για τον ίδιο λόγο στο 37ο 

θέμα της ημερήσιας διάταξης.   
Στη συνεδρίαση παρέστησαν:

• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος.
• Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων. 
• Ο  υπηρεσιακός  Γραμματέας  κ.  Δρόσος  Ιωάννης  για  την  τήρηση  των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου.
Επί του 20  ου   θέματος της ημερήσιας διάταξης:   
  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, έδωσε το λόγο στην Αντιδήμαρχο κα. 
Αλεξούδη – Γκαβρέση  Παρασκευή,  η  οποία εισηγούμενη το παραπάνω θέμα της 
ημερήσιας διάταξης, είπε: 
   Ύστερα  από το  έγγραφο του  Δήμου σχετικά  με  την  τήρηση από το  Δ.Σ.  του 
Τ.Ο.Ε.Β.  Κρύας  Λαψίστας  των  προτάσεων  της  πορισματικής  έκθεσης  του 
Οικονομικού  Επιθεωρητή  κ.  Μπόμπη  Αθανασίου,  το  τμήμα  οργάνωσης  και 
εποπτείας Ο.Ε.Β. της Δ/νσης αξ/σης εγγ/κών έργων και μηχανικού εξοπλισμού του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων,  με το υπ’ αριθ. 474/44579/26-5-
2014 έγγραφό του μας έκανε γνωστά τα κάτωθι:
  «Η διαδικασία της επιτροπής του Δήμου τηρήθηκε ορθά και  δόθηκε η ανάλογη 
προθεσμία προκειμένου να εφαρμοσθούν οι προτάσεις της πορισματικής έκθεσης. 
Σε περίπτωση που η προθεσμία παρέλθει χωρίς το επιθυμητό αποτέλεσμα ο Δήμος 
θα αντικαταστήσει το υπάρχον Δ.Σ. ορίζοντας νέα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 20 του 
Ν. 3881/58 με σκοπό τη διασφάλιση της ομαλής λειτουργίας του Οργανισμού. 
  Όσον αφορά τις τροποποιήσεις του Καταστατικού και του ΚΕΥ παρακαλούμε να 
μας διευκρινίσετε επακριβώς το περιεχόμενό τους».
  Η συγκεκριμένη υπόθεση είναι γνωστή σε όλους σας καθώς έχει απασχολήσει το 
Δημοτικό Συμβούλιο σε προηγούμενες συνεδριάσεις του. Οι επιλογές του Δήμου σε 
αυτήν την φάση είναι τρεις. Η πρώτη έχει να κάνει με την διαβίβαση του φακέλου της 
υπόθεσης  στο  γνωμοδοτικό  συμβούλιο  της  Περιφέρειας  και  στη  συνέχεια  λήψη 
οριστικής Απόφασης και πιθανότατα αντικατάσταση του Διοικητικού Συμβουλίου.  
  Η δεύτερη επιλογή είναι η διαβίβαση του φακέλου στην δικαιοσύνη, όπως έχουν 
πράξει και άλλοι Δήμοι, ενώ η τρίτη επιλογή είναι η χορήγηση νέας παράτασης.
  Εισηγούμαι  την λήψη απόφασης για διαβίβαση του φακέλου της υπόθεσης στο 
γνωμοδοτικό συμβούλιο της Περιφέρειας και στη συνέχεια στη λήψη νέας Απόφασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου.
  Ακολούθησαν τοποθετήσεις του κ. Δημάρχου των κ.κ. Δημοτικών Συμβούλων που 
ζήτησαν  και  πήραν  το  λόγο  καθώς  και  του  Προέδρου  του  Τ.Ο.Ε.Β.  κ.  Παππά 
Χαράλαμπου.
  Ύστερα από τις τοποθετήσεις αυτές και  την σχετική αναφορά σε ενέργειες που 
προηγήθηκαν  αλλά  και  σε  έγγραφα  στοιχεία  που  παρατέθηκαν,  το  Δημοτικό 
Συμβούλιο, φάνηκε να καταλήγει κατά πλειοψηφία στην ψήφιση της πρότασης της 
εισηγήτριας όπως αυτή συμπληρώθηκε από τον κ. Δήμαρχο, για άμεση διενέργεια 
ελέγχου, από την οριζόμενη για τον σκοπό αυτό επιτροπή του Δήμου, προκειμένου 
να διαπιστωθεί αν το πόρισμά της έχει εφαρμοσθεί από τον Τ.Ο.Ε.Β. στο σύνολό του 
ή  εν  μέρει  και  για  όσα  δεν  έχουν  εφαρμοσθεί  να  διαβιβασθεί  ο  φάκελος   της 
υπόθεσης στο γνωμοδοτικό συμβούλιο της Περιφέρειας.
  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Παππάς Παναγιώτης στην τοποθέτησή 
του είπε ότι ψηφίζει λευκό καθώς δεν πείστηκε για το κατεπείγον του θέματος και  
θεωρεί  ατεκμηρίωτη  την  εισήγηση  και  το  σχετικό  νομοθετικό  πλαίσιο  ασαφές, 
τονίζοντας ότι  σε καμία περίπτωση δεν πρέπει  να καταργηθεί  η αυτονομία και  το 
αυτοδιοίκητο του Τ.Ο.Ε.Β. και η Γενική Συνέλευση που είναι το κυρίαρχο όργανο του 
Οργανισμού.  
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  Επίσης ο Δ.Σ. κ. Πάικας Σπυρίδωνας τόνισε ότι ψηφίζει λευκό καθώς από την 
παράθεση των σχετικών εγγράφων αλλά και την όλη διαδικασία που ακολουθείται 
προκύπτει  εμπλοκή αρμοδιοτήτων,  χωρίς να ξεκαθαρίζεται  το θέμα της εποπτείας 
των  Τ.Ο.Ε.Β.  και  το  αν  είναι  αυτόνομοι  ή  όχι.    Πρότεινε  δε  την  άσκηση 
συγκεκριμένης αρμοδιότητας για όλους τους Τ.Ο.Ε.Β. από την  Περιφέρεια Ηπείρου 
και την άμεση αποσαφήνιση του θέματος της εποπτείας. 
  Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού έλαβε υπόψη του  την παραπάνω εισήγηση, τις σχετικές τοποθετήσεις και τα 
σχετικά έγγραφα που παρατέθηκαν

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

  Την άμεση διενέργεια ελέγχου, από την οριζόμενη για τον σκοπό αυτό επιτροπή του 
Δήμου, προκειμένου να διαπιστωθεί αν το πόρισμά της έχει  εφαρμοσθεί από τον 
Τ.Ο.Ε.Β.  στο  σύνολό  του  ή  εν  μέρει  και  για  όσα  δεν  έχουν  εφαρμοσθεί  να 
διαβιβασθεί  ο φάκελος  της υπόθεσης στο γνωμοδοτικό συμβούλιο της Περιφέρειας.
  Μειοψηφούντων των Δημοτικών Συμβούλων κ.κ.  Παππά Παναγιώτη,  Γκαραλέα 
Δημητρίου,  Πάικα  Σπυρίδωνα,  Τζίμα  Δημητρίου,  Αγόρου  Κων/νου  και  Μάντζιου 
Σπυρίδωνα οι οποίοι ψήφισαν λευκό.  

 H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 200/2014.  
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

 
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ.

Τ.Υ.

                                                      Ακριβές Απόσπασμα
Μ.Ε.Δ

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
Υπηρεσιακός Γραμματέας

                                                 Δημοτικού Συμβουλίου      
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